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UITNODIGING VOOR DE ALGEMENE LEDENVERGADERING 

 

Wanneer: 26 februari 2019  

Aanvang:  20.00 uur  

Plaats:      Clubhuis Speeltuinvereniging Disneyland, Lentestraat hoek Winterstraat te Driemond 

 

Agenda: 

1. Opening 

2. Ingekomen stukken 

3. Notulen ALV van 20 februari 2018 

4. Jaarverslag 2018 

5. Beheer leegstaande tuinen 

6. Toenemende diefstal van groenten  

7. Tuinverhuur 2018 

8. Tuincontroles 2018 

9. Klusdagen  

 

PAUZE (lezen financieel verslag) 

 

10. Verslag Kascontrolecommissie 

11. Benoeming kascontrolecommissie 

12. Financieel jaarverslag 2018 

13. Begroting 2018 

14. En de winnaar is …. 

15. Bestuursverkiezing 

16. Rondvraag 

17. Sluiting 
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NOTULEN ALV D.D. 20 FEBRUARI 2018 

 

Aanwezig: 24 leden   

Voorzitter: Alex van Schaik 

Verslag: An Swaan en Chequita Bhikhi 

 

 

01. Opening 

De voorzitter heet iedereen hartelijk welkom. 

  

02. Ingekomen stukken 

• Er is een voorstel binnengekomen van Jan de Bie om het onlangs ontstane probleem met de 

afvalbakken op te lossen. Het voorstel wordt als agendapunt 10A aan de agenda toegevoegd.  

• Er zijn afmeldingen van de volgende leden: van Alphen, Dorgelo, Groenendaal, Keijzer, Mazzotta en 

Vos. 

 

3. Notulen ALV van 14 februari 2017 

De notulen worden goedgekeurd. 

 

4. Jaarverslag 2017 

Voorzitter licht het jaarverslag toe. 

- Hij bedankt de familie Meijer voor hun gastvrijheid. Het bestuur is er altijd zeer welkom geweest als 

het te koud werd om in het Praathuis te vergaderen. Nu Jan het bestuur gaat verlaten zal er bij slecht 

weer bij een ander bestuurslid worden vergaderd. 

- Ook Thony de Waal wordt weer bedankt voor het bijhouden van onze website. 

- Voor wat betreft de voortgang in het beschoeiingproces deelt hij mee dat er iets meer schot in de 

zaak komt. De toezegging vanaf de Gemeente dat de uitvoering ervan in het eerste kwartaal van 

2018 zou plaatsvinden staat onder druk doordat er problemen zijn bij de aanbesteding. Het 

Stadsdeel wil toch streven naar uitvoering in het 1e kwartaal. Mogelijk zou, indien de 

werkzaamheden te veel overlast zouden opleveren voor de betrokken tuinders, alsnog naar het 

najaar uitgeweken kunnen worden. 

De heer Ruts stelt voor om tuinders die tijdens de werkzaamheden hun tuin niet kunnen bebouwen 

een vrije tuin aan te bieden. Het bestuur zal dit laten afhangen van de impact van de 

werkzaamheden. 

De heer van Ingen deelt hierbij mee dat de beschoeiing onderdeel uitmaakt van groot onderhoud en 

dat hij in een bijeenkomt hierover heeft vernomen dat deze voor het najaar in de planning staat. 

Voorzitter zal e.e.a. verifiëren. 

 

5. Bestuursverkiezing 

Om practische redenen zal dit agendapunt worden behandeld vòòr punt 16: Rondvraag. 

 

 

6. Tuinverhuur 2017 



3 
 

Er zijn momenteel 11 tuinen vrij. Het bestuur zal actie ondernemen om nieuwe huurders aan te 

trekken.  

 

7. Beheer vrijgekomen tuinen 

Voorzitter verwijst naar het plan van vorig jaar om groenbemesters op de lege tuinen in te zaaien. Dit 

plan werd uiteindelijk niet uitgevoerd. Er werd de voorkeur gegeven aan schoffelen vanwege de 

grote hoeveelheid zaad in de grond. Momenteel speelt hetzelfde probleem. Jan de Bie stelt voor dat 

per lege tuin vier leden een tuin ‘adopteren’. Met vier man sterk zouden de werkzaamheden om de 

tuin schoon te houden te overzien zijn. 

Er ontspint zich een discussie waarin diverse meningen de revue passeren. Uiteindelijk wordt 

besloten dat het mogelijk is om een tuin te adopteren. Verder zal, indien noodzakelijk, een extra 

klusdag worden uitgeschreven om vrije tuinen van onkruid te ontdoen. In overleg met de heer Koesal 

kunnen deze tuinen na schoning, tegen betaling, worden gefreesd.  

 

8. Tuincontroles 2017 

Voorzitter deelt mee dat de tuincontroles zullen worden voortgezet. Hoewel het absoluut niet leuk is 

om tuinders te moeten aanspreken op verwaarlozing van hun tuin, blijft het bestuur de controles 

zinvol vinden. Sommige “tuinders” hebben absoluut geen idee waarmee ze bezig zijn. 

Het afgelopen tuinseizoen heeft het bestuur drie van zijn leden moeten royeren omdat – ondanks 

waarschuwingen en gesprekken – geen verbetering optrad. Ook hebben de betrokken leden nadat 

hun contract door het bestuur was beëindigd geen enkele poging gedaan de tuin schoon op te 

leveren, waardoor de betaalde borgen niet zullen worden teruggestort.   

 

9. Klusdagen 

Er is dit jaar 1 klusdag geweest op 17 juni. Het was een uiterst productieve en gezellige morgen 

waarin in een paar uurtjes heel veel werk werd verricht. Door het slechte weer en ook omdat er op 

dat moment weinig klussen waren is de tweede klusdag afgelast. Voorzitter bedankt in dit kader 

Willem Duijs nadrukkelijk voor al zijn inzet bij het schonen van opgezegde tuinen buiten de 

klusdagen.  

 

10. Verplaatsing bijenkasten 

Thony de waal deelt mee dat wat hem betreft de bijenkasten op zijn tuin welkom zijn maar dat hij 

onlangs heeft vernomen dat mevrouw Mazzotta allergisch blijkt te zijn voor bijensteken. Omdat de 

tuin van de familie Mazzotta op enige afstand van de bijenkasten ligt zal hij contact opnemen met 

Roy de Bruin (imker) om te bespreken of plaatsing van de kasten op de afgesproken plek al dan niet 

risico met zich meebrengt voor mevrouw Mazzotta. 

 

10A.  

Jan de Bie licht zijn “voorstel  om het gedoe met de vuilnisbakken uit de wereld te helpen” toe. Er 

volgen vele reacties en er komen diverse andere voorstellen ter tafel. Na een lange discussie wordt -  

vrijwel unaniem - besloten dat de vuilcontainers zullen worden verwijderd en dat iedere tuinder zelf 

verantwoordelijk is voor het verwijderen van zijn/haar afval. Uitsluitend op woensdag is het 

toegestaan afval op de grofvuilplaats aan de Burgemeester Kasteleinstraat aan te bieden. Het plan 

zal met onmiddellijke ingang  kunnen worden ingevoerd omat alle tuinders geacht worden een 

compostbak op hun tuin te hebben. 
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Voorzitter zal een brief doen uitgaan aan alle leden om e.e.a. toe te lichten en hen ook met klem te 

verzoeken uitsluitend op woensdag het afval aan te bieden. 

11. Verslag Kascontrolecommissie 

De kascontrolecommissie bestaande uit de heer J. de Bie en de heer B. Bruines hebben de financiën 

van de vereniging gecontroleerd en goedgekeurd. Zij hebben de penningmeester voor het jaar 2017 

decharge verleend.  

de kascontrolecommissie stelt de vergadering voor: 

1. de jaarrekening 2017 zoals opgemaakt door de penningmeester te aanvaarden. 

2. de penningmeester op te dragen voor het boekjaar 2018 een scheiding aan te brengen tussen 

boeking Borgen en Exploitatieposten. Daarbij tevens bij de Verantwoording Borgen een post op te 

nemen van de terugboeking naar exploitatie als de borg bij afloop van een huurcontract niet wordt 

terugbetaald. 

Vergadering gaat hiermee akkoord. 

 

 

12. Benoeming kascontrolecommissie 

De kascontrolecommissie 2018 zal bestaan uit 

1. De heer J. de Bie 

2. De heer W. Duijs 

Reserve: Mevr. N. Grimme 

 

13. Financieel jaarverslag 2017 

De Penningmeester licht het verslag toe. De totalen kloppen maar de onderafdelingen niet helemaal. 

Hij is bezig het systeem aan te passen. 

 

14. Begroting 2018 

De penningmeester licht de begroting toe. Er zijn geen opmerkingen. 

 

15. En de winnaar is …. 

Voorzitter legt voor de aanwezige nieuwe leden uit waarom de verkiezing tot “Tuinder van het Jaar” 

tot stand is gekomen. Vanwege de steeds terugkerende tuincontroles zou het beeld kunnen ontstaan 

dat er niet of nauwelijks goede tuinders onder de leden zitten, maar niest is minder waar. Het is elk 

jaar weer moeilijk om op een eerlijke wijze tot een besluit te komen. 

De Tuinder van het Jaar 2017 is Rinus Vos, helaas door ziekte niet aanwezig. Hem wordt een app. met 

een foto van de Gouden Schoffel gestuurd en de voorzitter zal zo spoedig mogelijk bij hem langs gaan 

om hem de versierselen te overhandigen. Zeer verdiend Rinus! 

 

5. Bestuursverkiezing 

Met lovende woorden en dank voor alles wat zij voor de vereniging hebben gedaan wordt afscheid 

genomen van de twee vertrekkende bestuursleden Jan Meijer en An Swaan. Beiden ontvangen als 

dank leuke attenties en applaus. 

Vervolgens worden de zich beschikbaar gesteld hebbende nieuwe bestuursleden: Chequita Bhiki: 

secretaris en Juul Barendsen: bestuurslid voorgesteld en onder groot applaus welkom geheten. 

Daarna nemen zij hun plek in achter de bestuurstafel. Vergadering wenst deze nieuwe leden heel 

veel succes. 
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16. Rondvraag 

 Mevrouw (naam) vroeg over de locatie van de kruiwagens. De voorzitter geef aan dat ze blijven 

staan waar ze nu staan. 

 Thony stelt  voor  

- klusdagen behalve in het hoogseizoen ook in het laagseizoen in te voeren zodat lege tuinen 

voor de winter netjes worden achtergelaten door leden. De voorzitter vond dit geen slecht 

idee en stelt voor het verder voor te leggen aan het bestuur.   

- stuwen aan de zonnehof en kippenbuurt gezamelijk te onderhouden, omdat ze vaak verstopt 

raken door takken en ander vuil, waardoor de waterstand in de sloten vaak hoger staat dan de 

drainage buizen. Hij heeft vorig jaar schoongemaakt en verzoekt of de andere leden daarmee 

kunnen helpen. 

- Hij vraagt of het bestuur of hij zelf het voetpad langs zijn tuin kan verhogen omdat hij 

wateroverlast ondervindt van buurtuinen. De voorzitter zei dat deze wateroverlast niets te 

maken heeft met “laagstaande” voetpaden, maar met de zware regens van het afgelopen 

seizoen en de slecht onderhouden buurtuinen. Hij vindt verhogen van de voetpaden daarom 

een slecht idee en wijst dit voorstel per direkt af. De voorzitter informeerde hem dat de tuinen 

zijn verhuurd aan nieuwe leden en vraagt of Thony het met hun kan oplossen, door ze 

bijvoorbeeld aan te geven de tuinen snel te ploegen.  

 Heer (naam) meldde dat Joke Roest geen donateur meer is, maar wel lid zal blijven. Met wie 

deelt zij een tuin? 

 Jan de Bie vraagt of tuinen die goed onderhouden worden door de eigenaar, maar toch 

onderwater staan ondanks ze voorzien zijn van een drainage, in aanmerking komen voor een 

nieuwe drainage?  Hij heeft om het waterprobleem te verhelpen (van tuin 55) tot de sloot een 

greppel gegraven, maar toch blijft er veel water staan. De voorzitter stelt voor dat hij de tuin 

eerst ploegt om te zien of het probleem daarmee is opgelost.  

 Heer Ruts (tuin 16) licht toe dat leden ook met eigen geld drainagebuizen kunnen aanschaffen en 

plaatsen, zodat niet het bestuur steeds wordt belast met hoge kosten. De voorzitter bedankte 

hem voor zijn toelichting. 

 Mevrouw (naam) gaf aan dat het hek aan de Kasteleinstraat kapot is en vraagt of het wordt 

vervangen of gerepareerd. Het bestuur zal dit verder bespreken.           

 

17. Sluiting 

Voorzitter bedankt de mensen die de koffie verzorgden heel hartelijk en overhandigt ze een attentie 

als blijk van waardering. Ook zijn er bonbons voor mevrouw van Schaik die het toilet in het Praathuis 

zo brandschoon houdt. Vervolgens nodigt hij iedereen uit een drankje te drinken en sluit hij de 

vergadering. 

 

 

 

 

 


